
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.30.2017.KS     

Protokół Nr 154/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 14 czerwca 2017 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11.10 zakończenie o godz. 13.00 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny,  

 Członkowie Zarządu: Andrzej Gargaś, Alfred Rzegocki 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa,  

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk 

 

Osoby zaproszone: 

 Dyrektor SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego Edward Surmacz, 

 Główna księgowa SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego Elżbieta Głowacka, 

 Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Stalowej Woli Małgorzata Stańczak, 

 Główna księgowa Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Iwona Golarz,  

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach, 

 Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan, 

 

 

Porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego 

w Stalowej Woli.  

4. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2016 rok.  

5. Raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SP ZOZ w Stalowej 

Woli.  

6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zakładu Pielęgnacyjno-

Opiekuńczego w Stalowej Woli za 2016 rok.  

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2017 rok.  

8. Zawiadomienie Dyrektora ZSO im. KEN o wynajęciu hali sportowej. 



 
 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 34/161/2015 Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

z dnia 28 maja 2015 r „w sprawie wyrażenia zgody na wejście w teren działki nr ew. 34/3 obręb 6 – 

HSW, Lasy Państwowe, Stalowa Wola w celu wykonania przyłącza kanalizacji sanitarnej”.  

10. Wniosek Stowarzyszenia „Amazonka” o uhonorowanie członków Stowarzyszenia z okazji 20-lecia 

działalności.  

11. Wniosek wydawnictwa BiK o zamieszczenie prezentacji Powiatu Stalowowolskiego w IV edycji 

wydania Mapy Administracyjno-Turystycznej Województwa Podkarpackiego. 

12. Wniosek Publicznej Szkoły Podstawowej w Skowierzynie w sprawie dofinansowania zakupu usługi 

transportowej dla zadania pn. Warsztaty terenowe w Janowie Lubelskim. 

13. Wniosek Stowarzyszenia „TUR” na rzecz rozwoju wsi Turbia w sprawie dofinansowania zakupu 

usługi transportowej dla zadania pn. „Piękno przyrody – Tatrzański Park Narodowy”. 

14. Przyjęcie protokołu nr 153/2017 z dnia 08 czerwca 2017 r.  

15.  Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przebieg posiedzenia:  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 154. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania do proponowanego 

porządku obrad? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej SP ZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli.  

Dyrektor SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Edward Surmacz 

przedstawił raport. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi 

do przedstawionego raportu? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Zarząd Powiatu przyjął raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej SP ZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli. Ponadto, uwzględniając wskaźniki dokonanej analizy ekonomiczno-

finansowej oraz wyniki sprawozdania finansowego i zdarzeń gospodarczych, jakie nastąpiły po dniu 

bilansowym oraz mimo występujących odchyleń Zarząd Powiatu wyraził pozytywną opinię do sytuacji 

ekonomiczno-finansowej na podstawie przedstawionego raportu. 

 



 
 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2016 rok.  

Główna księgowa SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Elżbieta Głowacka 

przedstawiła sprawozdanie finansowe. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zwróciła się z pytaniem, 

do Dyrektora Szpitala czy obsada kadrowa jest wystarczająca do sprawnego funkcjonowania placówki? 

Dyrektor Szpitala Edward Surmacz odpowiedział, że obecny stan jest optymalny. Jeżeli będą odejścia 

na emeryturę, to na ich miejsce nie będą zatrudniani nowi pracownicy. Przewidywany jest wzrost 

zatrudnienia na OIOM-ie oraz wówczas, gdy zafunkcjonuje blok operacyjny. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionych informacji? Uwag i pytań 

nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 154/870/2017 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej woli za 2016 rok.  

 

Ad. 5. Raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SP ZOZ 

w Stalowej Woli.  

Główna księgowa Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Iwona Golarz przedstawiła raport. Dyrektor 

ZPO Małgorzata Stańczak zaproponowała, aby z uwagi na rosnące zapotrzebowanie na tego typu 

usługi i wydłużające się kolejki, rozważenie utworzenia Powiatowego Centrum Opieki Senioralnej a 

także, w niedalekiej przyszłości o powstania długoterminowej opieki domowej. Starosta Janusz 

Zarzeczny poparł pomysł i dodał, że należałoby do rozmowy i współpracy zaprosić Urząd Miasta, MOPS 

oraz DPS. Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionych 

informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Zarząd Powiatu przyjął Raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego 

SP ZOZ w Stalowej Woli. Ponadto, wyraził pozytywną opinię do sytuacji ekonomiczno-finansowej 

na podstawie przedstawionego raportu.  

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Stalowej Woli za 2016 rok.  

Główna księgowa Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Iwona Golarz przedstawiła sprawozdanie. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionych 

informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 154/871/2017 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Stalowej Woli za 2016 rok. 

  



 
 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2017 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, 

czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 154/872/2017 w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego 

na 2017 rok.  

 

Ad. 8. Zawiadomienie Dyrektora ZSO im. KEN o wynajęciu hali sportowej. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła zawiadomienie o wynajęciu hali sportowej 

o powierzchni 1 104 m2 w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli, ul. Staszica 5, 37-450 

Stalowa Wola w dniu 09.06.2017 r. (1godzina) dla Zbigniewa Głuchowskiego, w celu przeprowadzenia 

egzaminu karate dla dzieci i młodzieży szkolnej. Odpłatność jednorazowa w wysokości 10,00 zł netto. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi 

do przedstawionego zawiadomienia? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0. 

Zawiadomienie zostało przyjęte. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 34/161/2015 Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 28 maja 2015 r „w sprawie wyrażenia zgody na wejście w teren działki 

nr ew. 34/3 obręb 6 – HSW, Lasy Państwowe, Stalowa Wola w celu wykonania przyłącza 

kanalizacji sanitarnej”.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, 

czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 154/873/2017 w sprawie zmiany Uchwały Nr 34/161/2015 Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego z dnia 28 maja 2015 r „w sprawie wyrażenia zgody na wejście w teren działki 

nr ew. 34/3 obręb 6 – HSW, Lasy Państwowe, Stalowa Wola w celu wykonania przyłącza kanalizacji 

sanitarnej”. 

 

Ad. 10. Wniosek Stowarzyszenia „Amazonka” o uhonorowanie członków Stowarzyszenia z okazji 

20-lecia działalności.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek. Naczelnik zaproponował, aby przyznać 

kwotę 500 zł brutto na ufundowanie nagród rzeczowych oraz przyznać kwotę 300 zł na pokrycie 

kosztów wykonania roll up-a. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają inne 

propozycje lub uwagi do przedstawionego wniosku? Innych propozycji i uwag nie zgłoszono. Starosta 

zarządził głosowanie. 



 
 

Głosy: za-3. przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Stowarzyszenia „Amazonka” został rozpatrzony pozytywnie. 

 

Ad. 11. Wniosek wydawnictwa BiK o zamieszczenie prezentacji Powiatu Stalowowolskiego w IV 

edycji wydania Mapy Administracyjno-Turystycznej Województwa Podkarpackiego. 

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek. Naczelnik zaproponował, aby zamieścić 

prezentację Powiatu Stalowowolskiego w IV edycji wydania Mapy Administracyjno-Turystycznej 

Województwa Podkarpackiego oraz przyznać kwotę 649 zł na zakup 100 egzemplarzy map. Starosta 

Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają inne propozycje lub uwagi 

do przedstawionego wniosku? Innych propozycji i uwag nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek wydawnictwa BiK został rozpatrzony pozytywnie.  

 

Ad. 12. Wniosek Publicznej Szkoły Podstawowej w Skowierzynie w sprawie dofinansowania 

zakupu usługi transportowej dla zadania pn. Warsztaty terenowe w Janowie Lubelskim. 

Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan przedstawił wniosek. Starosta zaproponował, aby 

przyznać kwotę 400 zł z przeznaczeniem na zakup usługi transportowej. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy członkowie Zarządu mają inne propozycje lub uwagi do przedstawionego wniosku? Innych 

propozycji i uwag nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-3. przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Publicznej Szkoły Podstawowej w Skowierzynie został rozpatrzony pozytywnie. 

 

Ad. 13. Wniosek Stowarzyszenia „TUR” na rzecz rozwoju wsi Turbia w sprawie dofinansowania 

zakupu usługi transportowej dla zadania pn. „Piękno przyrody – Tatrzański Park Narodowy”. 

Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan przedstawił wniosek. Starosta zaproponował, aby 

przyznać kwotę 1000 zł z przeznaczeniem na zakup usługi transportowej. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy członkowie Zarządu mają inne propozycje lub uwagi do przedstawionego wniosku? Innych 

propozycji i uwag nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-3. przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Stowarzyszenia „TUR” został rozpatrzony pozytywnie.  

 

Ad.14. Przyjęcie protokołu nr 153/2017 z dnia 08 czerwca 2017 r.  

 Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do protokołu nr 

153/2017 z dnia 08 czerwca 2017 r.? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

 Protokół nr 153/2017 został przyjęty jednogłośnie. 

  



 
 

Ad. 15. Wolne wnioski. 

   Nie zgłoszono.  

 

Ad. 16. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął 154. posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 
 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 

 


